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VERKSAMHETSBERÄTTELSE  

FÖR HUMMELSTAD BYALAG ÅR 2016 

 

Styrelsen för Hummelstad Byalag får för 2016 avge följande berättelse. 

 

I styrelsen har följande ingått:  Ordf   Alf Thellman 

   Sekr  Anne Johnsson 

   Kassör  Monica Wallgren 

   Ledam   Britta Pedersen 

     Yvonne Jönsson 

     Bertil Persson 

     Per Bjurström 

  

  Revisorer  Bo Johnsson 

     Anita Johnsson 

 

   Uthyrningsansvarig Monica Wallgren  

 

   Arkivarie  Bernt Johansson 

      

 

Vi har under året haft två öppna styrelsemöten där verksamheten i stort planerats. Löpande ärenden 

handläggs av ordförande och kassör i huvudsak 

Monica Wallgren har ansvar för bokningar av fritidsgården. 

Städningen av fritidsgården har skötts av Felicia Lind med hjälp av familjen. 

Fritidsgården är basen för flera föreningars verksamhet även studiecirklar förekommer liksom en och 

annan privat fest. 

 

Årsmöte med byalaget var den 1 mars med sedvanliga årsmötesförhandlingar, kaffe o lotterier. 

 

Från Fritidsgården utgår vandringslederna, gula och blå leden, där bara gula leden används och 

underhålls. Lördag den 9 april var det arbetsdag på gula leden med röjning och målning som de stora 

aktiviteterna. 

 

 

Torsdag den 21 april var det dags för städning o kratta löv runt Fritidsgården, tänk så fint det blir när löv 

och skräp är borta. 

 

Valborgsfirandet var i Brinkenhagen den 29 april med ett 60 tal besökare. Grillelden var ganska lätt att få 

fyr på men rishögen var i det längsta tveksam på om den ville försvinna. Men efter några försök så brann 

den i alla fall. 

 

 

Badet städades den 24 maj, vinterns gamla vass och grenar röjdes bort omklädningshytter och dasset 

gjordes fina för att vara klara att ta emot sommarens badgäster. 

 

Hösten vid fritidsgården startade med fönsterputsning in och utvändigt. 

 

 



Hantverksdagen fick vila 2016 

 

Granen ställdes på plats i samband med advent. Granen kom från Kälkestad. 

 

Hummelstadortens lucia firas ju av tradition i Fritidsgården och årets lucia var Gabriella Lind och några 

tärnor, stjärngossar och pepparkaksgubbar o gummor i sitt följe. Mathilda hjälpte ungdomarna med 

gitarrspel o sång. Efter kaffe och dans runt granen kom tomten på besök.  

 

Badplatsen:  

Bryggor har plockats upp och i med hjälp av frivilliga krafter och det är jättebra när saker och ting 

fungerar av sig självt. 

Vägen till badet har saltats en gång under våren och Ulf har sladdat vägen vid behov Bosse har röjt utmed 

vägen så att alla kan säkert åka till badplatsen. 

Thellmans i Strömsholm har klippt gräset vid badet och vid fritidsgården under sommaren. 

 

Forskargruppen: 

Under våren blev bidraget från Sparbankstiftelsen beviljat och AV-utrustning har införskaffats och 

monterats i fritidsgården. Arbetet med ny hemsida har påbörjats o kommer att fortsätta in på 2017 då 

också material kommer att publiceras. Gruppens arbete kommer att redovisas på årsmötet men också vid 

separat träff under 2017. 

 

 

Fiberprojektet: 

Under 2016 har det tillkommit 4 nya anslutningar och det är det enda positiva för övrigt försöker vi att få 

ett slut på det hela och få det sålt till Skanova. 

Slutredovisning av projektet till byalaget kommer att ske när Skanova tagit över. 

 

 

Ett år går fort och styrelsen vill när vi ställer våra platser till årsmötets förfogande tacka alla som gjort en 

insats för att hålla byalagets verksamhet igång. Nu ser vi fram mot 2017 med nya krafter. 

 

TACK 

 

Hummelstad i februari  
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